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Forfall Lindbjørg Fagerås, Bjørg Nordås, Rikke Bergflødt-Kvamme, Aage 
Mjeldheim, Marianne Nordby 

Ellers møtte Mette Svanes, Bjørn Nordstrand 
Møteleder Rune A. Kroken 
Merknader Første halvdel av møtet gikk med til besøk av kirkeverge og fellesrådsleder 

 
 
 
 
Rune A. Kroken Ingrid Steen Fluge 
Soknerådsleder Daglig leder 
  

 
 
 
 
Saker til behandling 
37/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
38/24 Godkjenning protokoll møte 04/24 
39/24 Rehabilitering av orgel i Fana kirke 
40/24 Sommerkonsertene – opprettelse av disposisjonsfond 
41/24 Hammond-orgel i Ytrebygda kirke 
42/24 Alpha-kurs i samarbeid med Sion Blomsterdalen og Karmel bedehus 
43/24 Orienteringer 

 
 
  



   
  2 av 5 
   

 

Signatur menighetsrådsleder: 
 

 

Saksnr. Sakstittel: 
 37/24 

Godkjenning av innkalling og saksliste  
Saksliste inkl. vedlegg 
 
Vedtak:  
Fana menighetsråd godkjenner innkalling og saksliste til møte 05/24, 29.08.24 
 

 38/24 
Godkjenning protokoll møte 04/24 
Protokoll ligger vedlagt.  
 
Vedtak:  
Noen setningsoppbyggende korrigeringer på sak 33/24.  
Marita Børve etterspør kunngjøringstekst til offer som går til Steffanusalliansen. 
Utover dette godkjenner Fana sokneråd protokoll møte 04/24, 13.06.24. 
 

 39/24 
Rehabilitering av orgel i Fana kirke 
Orgelet i Fana kirke har behov for betydelig rehabilitering. Saksbeskrivelse ligger 
vedlagt.  
 
Fana sokn må skaffe egenandel kr 1 350 000 kr for rehabilitering, og staben har 
ønske om å starte ulike innsamlingsaksjoner for å skaffe disse midlene.  
 
Møtebehandling:  
Innsamlingsaksjon bør helt ikke komme i veien for «normal» givertjeneste. Man 
bør gjøre flere ting for å samle inn penger: 

- Givertjeneste 
- Søknader til fond og legater 
- Ta direkte kontakt med enkeltpersoner og bedrifter i vårt sokn og spørre 

om de vil bidra 
- Potensielt salg av det lille orgelet foran i kirken, prosess her må gjerne få 

litt mer fart på seg  
- Konserter med billettsalg 

Det bør gjerne settes ned en komite på sikt som kan jobbe med en 
innsamlingsaksjon.  
Disse punktene er også satt opp i tiltakslisten hos staben. 
 
Vedtak:  
Soknerådet stiller seg bak innsamlingsaksjoner som startes for å samle inn 
penger til orgelet. 
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Signatur menighetsrådsleder: 
 

 

40/24 Sommerkonsertene – opprettelse av disposisjonsfond 
Se vedlagt søknad og budsjett for 2024. 
Sommerkonsertkomiteen ønsker å opprette et disposisjonsfond med overføring 
av overskudd fra tidligere år, som de selv kan disponere for fremtidige over- og 
underskudd. 
Vedtak: 
Fana sokneråd er svært takknemlig for konsertene som arrangeres av 
Sommerkonsertkomiteen. 
En oppsummering av mer-/mindreforbruk fra regnskapsårene 2021, 2022 og 
2023 står det i sum kr 60 171,- i mindreforbruk for Sommerkonsertene. Det skal 
opprettes et disposisjonsfond for Sommerkonsertene, hvor disse midlene skal 
overføres til.  
I et flerårsperspektiv må sommerkonsertene være et tiltak som har tilnærmet 
balanse mellom inntekter og utgifter, men det er naturlig at det vil være 
variasjoner fra et år til annet. År med overskudd vil gi rom for å dekke underskudd 
andre år, og skulle det bli en trend med røde tall i regnskapet, vil det måtte 
kompenseres med at en planlegger for overskudd kommende år. 
Soknerådet ønsker å motta rapport fra komiteen til bruk i soknets årsmelding. 
 

41/24 Hammond-orgel i Ytrebygda kirke 
I Ytrebygda kirke står det et Hammond-orgel som ble kjøpt inn av forrige kantor 
Per Inge Hove. Estimert innkjøpspris ved anskaffelse er kr 60 000,-. 
Gjennomsnittlig pris på tilsvarende orgel er kr 45 000,-. 
Kantorer i Fana sokn bruker ikke orgelet, og ønsker at det skal fjernes fra 
Ytrebygda. 
 
Vedtak:  
Fana sokneråd ønsker å selge orgelet til Søreide sokn. AU gis myndighet til å 
forhandle pris og bistår Søreide sokn med overføring av orgelet til Søreide kirke.  
Inntekter fra salg skal settes av til rehabilitering av orgel i Fana kirke.  
 

42/24 Alpha-kurs i samarbeid med Sion Blomsterdalen og Karmel bedehus 
Sion Blomsterdalen og Karmel bedehus har spilt inn ønske om å samarbeide om 
Alpha Kurs. Fra uke 2 til uke 14 (januar-mars) 2025. Kveldssamlinger i Ytrebygda 
kirke – kort video med undervisning drøfting i smågrupper – kveldsmat. Det har 
tidligere vært samarbeid om Alpha-kurs. Er det ønskelig fra soknerådets side at 
dette er et tilbud det er ønskelig å samarbeide om?  
Innspill fra Trygve Nesse: Det er per i dag ikke mye undervisning som tilbys 
utenom gudstjenester – så dette tilbudet vil være en hjelp for oss til å få til dette. 
Bedehuset og Sion er klar over at det finnes teologiske skiller og nyanser i syn på 
dåp/helbredelse ved bønn/liturgi/samliv/seksualitet/sakramentsforståelse, men at 
de likevel ønsker å finne sammen om dette tilbudet med Fana sokn.  
Det er også ønsket fellespunkt rundt temasamlinger. Det har vært foreslått en 
panelsamtale om helbredelse ved bønn og en påfølgende Thomas-messe i 
Ytrebygda kirke den 7. november kl. 19:00-21:30. Neste temasamling er foreslått 
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Signatur menighetsrådsleder: 
 

 

en gang til våren – med temasamling og gjest som snakker om åndelig 
veiledning/sjelesorg.  
Vedtak: 
Soknerådet er svært positive til initiativene, og gleder seg over å inngå tettere 
samarbeid med våre nabomenigheter.  

43/24 Orienteringer 
- Nytt fra sokneprest  
- Nytt fra staben/daglig leder 
- Nytt fra Fellesrådet  
- Nytt fra KFUK-KFUM 
- Orientering om prestegården. Brev til interimstyret for prestegården er 

sendt, daglig leder skal ettersende dette til orientering til soknerådet. 
- Frivillighetsfest 23.10.24 i Ytrebygda kirke klokken 18:00. 
- Samling for innblikk i Stefanusalliansens arbeid i Skjold kirke 20. mars 

klokken 19:00. 

Orientering om seniortreff Fana 

- Vi trenger en ny hovedansvarlig, da leder må trekke seg av 
helsemessige årsaker.  

- Høsten er overgangen også for de andre to i lederteamet. De blir 
med i høst, men diakon går inn som leder i høst i en overgang.  

- For å kunne fortsette med treff til våren, må vi dermed ha en ny trio 
på plass. 

- Det er ønske om at dette skal løftes opp i menighetsrådet, slik at 
menighetsrådet kan si noe om hva man ønsker videre. Spørsmål 
ledergruppen stiller: "Ønsker man seniortreff? Hvor mye skal 
ansatte gå inn i det for å få det til?" Ledergruppen har forsøkt å 
finne noen til å ta over uten å lykkes. Når ledergruppen nå må gi 
seg, sendes derfor denne saken til menighetsrådet som kan mene 
noe om veien videre - å ta ansvar for å rekruttere nye folk, eller evt. 
å legge til rette for et nytt tiltak for seniorer.  
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Signatur menighetsrådsleder: 
 

 

Saksnr. Sakstittel: 
 /24 

Godkjenning av innkalling og saksliste  
Tekst … 
 
Forslag til vedtak:  
X menighetsråd godkjenner innkalling og saksliste til møte DATO 
 

 /24 
Godkjenning protokoll møte _/24 
Tekst … 
 
Forslag til vedtak:  
Tekst … 
 

 /24 
Overskrift 
Tekst … 
 
Forslag til vedtak:  
Tekst … 
 

  
 
 
Protokollen sendes: menighetsråd, staben, prost og Bergen kirkelige fellesråd 
 


